

Douglas Laboratories Canada

Richmond Hill, ON L4C 0L8 • www.douglaslabs.ca

Risk Information: Do not use if you have difficulty swallowing. Consult your healthcare practitioner prior to use if you are pregnant, breastfeeding, have diabetes or symptoms such as abdominal pain, nausea, vomiting or fever. Seek immediate medical attention if you experience chest pain, vomiting, or difficulty swallowing or breathing after taking this product. May cause laxative effect. Loose stools, flatulence, diarrhoea, and abdominal discomfort have been reported. Do not use if seal is broken or missing. Store in a cool, dry place. Keep out of reach of children.

Mention des risques : Ne pas utiliser si vous avez de la difficulté à avaler. Consultez votre professionnel de la santé avant d'utiliser si vous êtes enceinte ou allaitez, si vous souffrez de diabète ou si vous souffrez de symptômes tels que des douleurs abdominales, des nausées, des vomissements ou de la fièvre. Si vous avez une douleur à la poitrine, des vomissements ou des difficultés à avaler ou à respirer après la prise de ce produit, consulter immédiatement un médecin. Peut provoquer un effet laxatif. Peut causer des selles molles, des flatulences, de la diarrhée et de l'inconfort abdominal. Ne pas utiliser si le sceau est brisé ou manquant. Conserver dans un endroit frais et sec. Garder hors de la portée des enfants.



Fib-Plex

Source of antioxidants.
Source d'antioxydants.

NPN 80080751



120 Capsules

Each Capsule Contains/ Chaque Capsule Contient:

Glucomannan (<i>Amorphophallus konjac</i>) Tuber/ Tubercule de glucomannane (<i>Amorphophallus konjac</i>).....	100 mg
Carrot (<i>Daucus carota</i>) Root/ Racine de carotte (<i>Daucus carota</i>)	100 mg
Celery (<i>Apium graveolens</i> var. <i>dulce</i>) Leaf and Leaf stalk/ Feuilles et pétiole de céleri (<i>Apium graveolens</i> var. <i>dulce</i>)	100 mg
Citrus Pectin (from <i>Citrus aurantiifolia</i> , <i>Citrus limon</i> , <i>Citrus paradisi</i> , <i>Citrus reticulata</i> , <i>Citrus sinensis</i> fruit)/ Pectine d'agrumes (de fruit de <i>Citrus aurantiifolia</i> , <i>Citrus limon</i> , <i>Citrus paradisi</i> , <i>Citrus reticulata</i> , <i>Citrus sinensis</i>)	50 mg
Apple Pectin (from <i>Malus domestica</i> fruit)/ Pectine de pomme (de fruit de <i>Malus domestica</i>)	50 mg
Sodium Alginate (alginic acid sodium salt)/ Alginate de sodium (acide alginique sel de sodium)	50 mg
Slippery Elm (<i>Ulmus rubra</i>) Bark/ Écorce d'orme rouge (<i>Ulmus rubra</i>)	40 mg

Non-medicinal ingredients: Gelatin (capsule), magnesium stearate, silica, cellulose.
Ingrédients non-médicinaux : Gélatine (capsule), stéarate de magnésium, silice, cellulose.

Suggested Usage: Adults: Take 1 capsule 3 times daily with meals, 2 hours before or after taking other medications with at least 240 ml liquid, or as directed by your healthcare practitioner. Taking this product with insufficient liquid may result in choking or esophageal blockage of the throat, esophagus, or intestine. Not to be taken immediately before bedtime.

Usage Suggéré : Adultes : Prendre 1 capsule 3 fois par jour avec des repas, 2 heures avant ou après la prise d'autres médicaments avec au moins 240 ml de liquide, ou selon l'avis de votre professionnel de la santé. Prendre ce produit avec une quantité insuffisante de liquide peut provoquer l'étouffement ou le blocage de l'œsophage de la gorge, de l'œsophage ou de l'intestin. Ne pas prendre immédiatement avant le coucher.